
Referat generalforsamling Gymnas kforeningen d. 30/1-2024 
 

1. Valg af dirigent.  

Joan Ilsø. Generalforsamlingen er re digt indkaldt på mail, Facebook og hjemmeside. 

2. Valg af referent 

Randi Nielsen 

3. Bestyrelsens beretning l godkendelse 

Vedlagt. Beretningen er godkendt 

Spørgsmål:  

Hvorfor er lejen steget så meget? Fordi den gro  sagt ikke er steget i 10 år. Desuden er anlægget ved at 
være ret slidt og energiudgi erne er steget en del. 

Hvorfor er springgraven ikke realis sk? Bestyrelsen vil ikke dri e byggeriet. Bestyrelsen har gennem flere 
gange  forsøgt at få andre l at drive det, men det er ikke lykkedes. Projektet er derfor skrinlagt or nu. 

4. Forelæggelse af revideret regnskab for det forløbne år l godkendelse 

Regnskab vedlagt. Regnskabet er godkendt 

5. Forelæggelse af forslag l budget og kon ngent for indeværende år l godkendelse 

Budget og kon ngent forslag vedlagt.  

Spørgsmål: 

Er der tanker om større ny-anskaffelser? Ikke umiddelbart, men vi er al d åbne for forslag. 

Det er svært at finde opvisningstøj inden for prisrammen som gymnasterne er glade for? Send gerne en mail 
hvis I ønsker et større budget. Så kan priserne reguleres Vi forsøger at gøre kon ngentet gennemsig gt i 
beskrivelserne af holdet. Fx nævnes det i beskrivelsen hvis opvisningstøj eller ekstra-træninger indgår. 

Er der mulighed for at holde et møde inden hvor de kommende trænere kan a ale nærmere hvad de ønsker? 
Det er et punkt på dagsorden senere, hvordan vi kan bruge vores overskud så fordelag gt for foreningen som 
muligt.  

Kan ekstra-træninger indføres i nederste punkt i kon ngent-beskrivelsen? Ja det lføjes. Mo onsboksning 
lføjes også kon ngent-beskrivelsen. 

Budget og kon ngent godkendes med de nævnte ændringer. 

  



Bestyrelsen ønsker desuden at diskutere hvordan vi kan få pengene ud at arbejde bedst muligt for foreningen.  

Følgende blev nævnt af deltagerne 

 Mere kursus-ak vitet. 
 Åbne arrangementer for hele byen, fx dansedag med Peter Friis, hoppedag eller unge-disco l en 

symbolsk pris.  
 Mulighed for at lkøbe trænere udefra en gang imellem som inspira on. 
 Kan de 10 kr pr gymnast l afslutning forhøjes? 
 Tilskud l sociale arrangementer for holdene. 

Man kan overveje om der skal lføjes en post på budge et med ”holdpleje”, som man kan søge om penge 
fra. Bestyrelsen kan overveje om der skal være af retningslinjer for hvad der er rimeligt som instruktør, at 
bede om penge l i forhold l ekstraak viteter. 

Man kan overveje om sædvanlige træningsgange kan fly es l Virup Hallen, hvis det kan lade sig gøre, i 
stedet for at lave det l ekstra-træninger.  

Bestyrelsen tager forslagene op på et bestyrelsesmøde og så tages det op igen l instruktørmødet i august. 
Hvis man har konkrete forslag l fx en ak vitet er man al d velkommen l at sende en mail. 

6. Behandling af indkomne forslag: 

Ingen indkomne forslag 

7. Valg l bestyrelsen for en to-årig periode 

Dorthe Præstegaard og Hanne Vestergaard er på valg og genops ller. Begge er genvalgt. 

8. Valg af suppleanter 

Alice Nitchke og Me e Rasborg er på valg og genops ller. Begge er genvalgt. 

9. Valg af revisor 

Anders Nygaard er på valg og genops ller. Anders genvalgt som revisor. 

10. Valg af revisor suppleant 

Nikolai Fredholm Jørgensen s ller op og er valgt som revisor suppleant. 

11. Evt. 

- 

 

 

   


